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Please be advised,  effective November 23,  2015 General Motors of Canada Limited will be changing its name to General Motors of Canada Company and will be making adjustments to its corporate ownership structure. These changes are part of an overall alignment of General Motors’ international operations to drive corporate efficiencies in this increasingly global environment. 

This corporate reorganization does not impact General Motors of Canada’s contracts with its suppliers. The change is part of a wider General Motors international structure reorganization that also involves GM’s Europe and Mexico entities.   


We will continue to refer to "GM Canada" as we do today; it may be referred to as “GM Canada” or “GMCC” in agreements and publications.

The new GMCC will remain an indirect, wholly-owned subsidiary of General Motors Company.

Please adjust your records effective November 23, 2015, to ensure that any documents (e.g. shipping and customs documents), invoices issued to or payments made to General Motors of Canada, utilize our new name which is “General Motors of Canada Company”.  As a reminder, if you have an obligation to name General Motors of Canada as an added insured in your insurance policies, please ensure that you advise your insurer of this change.


Should you have any questions please do not hesitate to contact:
Mathew Bertin
Manager – Government Relations
General Motors of Canada 

905-431-1258
mathew.bertin@gm.com

Thank you in advance for your consideration and swift action in this matter.

*********
Bonjour, 

Veuillez noter qu'à compter du 23 novembre 2015,  General Motors du Canada Limitée changera sa dénomination sociale pour la Compagnie General Motors du Canada et apportera des modifications dans la structure du capital social de l’entreprise. Ces modifications font partie d’une harmonisation globale des activités internationales de General Motors visant à accroître les gains d’efficacité dans cet environnement de plus en plus mondial. 

Cette restructuration de l'entreprise ne modifie d’aucune façon les obligations, activités, relations commerciales ou engagements publics de General Motors du Canada. Le changement fait partie d'une réorganisation de la structure internationale de General Motors à plus grande échelle, qui touche également GM Europe et GM Mexique.   

Nous continuerons à utiliser l’appellation GM Canada comme nous le faisons aujourd’hui. Les appellations « GM Canada » ou « CGMC » pourront être utilisées dans les ententes et les publications.

La nouvelle CGMC demeure une filiale en propriété exclusive indirecte de General Motors Company.

Veuillez modifier vos fichiers en date du 23 novembre 2015, afin que  tous documents (ex. d’expédition ou de douanes), factures et/ou paiements faits au nom de General Motors du Canada, indiquent notre nouveau nom, à savoir la ‘Compagnie General Motors du Canada’  Nous vous rappelons que si vos polices d’assurance requièrent l’ajout de General du Canada à titre de coassuré, nous vous prions d’aviser vos assureurs de ce changement.



Si vous avez des questions, n'hésitez pas à communiquer avec :
Mathew Bertin
Directeur des relations gouvernementales
General Motors du Canada 

905 431-1258
mathew.bertin@gm.com

Nous vous remercions à l'avance de votre collaboration et de votre soutien à cet égard.
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